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Inleiding 

In 2022 ontving het Adviesteam, net als in 2021, minder vragen dan voorgaande jaren, namelijk 14 

(in 2021 11, in 2020 33). Ondanks het lagere aantal vragen kwam het Adviesteam zeven keer bij 

elkaar. Naast het bespreken van de adviesvragen heeft het Adviesteam zich beziggehouden met het 

onder de aandacht brengen van het Adviesteam en kennis opgedaan over de nieuwste wetgeving. 

Hierover leest u meer in dit rapport.  

 

 

Overzicht binnengekomen adviesvragen 2022 o.b.v. onderwerp en doelgroep 

De anonieme vragen en adviezen hierop zijn te vinden in bijlage 1. 

 

 2022 2021 2020 

Totaal aantal binnengekomen vragen 14 11 33  
Waarvan door client zelf of familie/naaste 2 4 7 

    

Begeleiding 2 7 13 

Jeugd 1 3 2 

Volwassenen 1 4 11 

Waarvan door client zelf of familie/naaste  1 4 2 

    

Behandeling 2 1 5 

Jeugd 1 1 1 

Volwassenen 1  4 

    

Dagbesteding/werk 2  1 

Jeugd  1   

Volwassenen 1   

    

Diagnostiek  1 1 

    

Onderwijs   4 

    

Woonvoorziening/Verblijfsvorm 6 1 4 

Jeugd 1  0 

Volwassenen 5 1 4 

    

Overig  2 1 4 

-Logeren 1   

-Psycho-educatie/voorlichting 1   

 

  



   

2 

 

Belangrijkste inzichten en knelpunten 

Inzichten 

- Net als in 2021 zijn er beduidend minder vragen binnengekomen dan voorgaande jaren. Het 
is niet duidelijk waardoor dit komt.  

- Drie vragen betroffen zeer complexe casuïstiek en de betrokkenen sloten daarom aan bij de 
bespreking.  

- De gemiddelde doorlooptijd van een adviesvraag betrof 25 dagen. 
- Cliënten en naasten blijven het Adviesteam vinden, ondanks het feit dat zij verzocht worden 

hun vragen samen met een hulpverlener in te dienen.  

- De meeste vragen gingen over het domein ‘wonen’, waarbij het grootste deel van deze 

vragen woonplekken voor een volwassene betrof. 

- Bij vragen buiten de regio Amsterdam heeft de coördinator goed door kunnen verwijzen naar 

de andere regionale autismenetwerken.  

- De telefoontjes die de coördinator voor 2022 ontving m.b.t. de sociale kaart zijn beantwoord 

door MEE A&Z. Elk kwartaal vindt er afstemming plaats tussen MEE A&Z en de coördinator. 

Ook MEE A&Z ziet een afname in vragen. 

- Slechts 1/3 van de vragen zijn gesteld door leden van het netwerk. De niet-leden waren het 

OKT, een huisarts, Family Supporters, het Leger des Heils, Akwaaba Zorg, IQ Coaches, AIC 

Breda. 

Knelpunten en vervolgacties  

- Zowel het Adviesteam als MEE A&Z maken zich zorgen over de afname van vragen/ 
telefoontjes. Het Adviesteam denkt niet dat er een afname van problematiek is in de stad. 
Met de komst van de OKT’s en Buurtteams is het de vraag of er bij complexe casuïstiek op 
tijd aan de bel wordt getrokken en of men de weg naar het Adviesteam vindt. 

- Er is in Amsterdam geen maatschappelijke opvang/ noodopvang specifiek voor mensen met 
autisme (prikkelarme omgeving).  

- Er is in Amsterdam geen product voor cliënten met autisme en verslaving.  
- Er zijn forse wachtlijsten binnen de domeinen ‘behandeling’, ‘begeleiding’ en ‘wonen’. 

Hierdoor vindt er geen doorstroom plaats en ook geen instroom. Dit is een grote zorg van het 
Adviesteam. De leden van het gehele netwerk uitten deze zorg ook tijdens de belronde.  

- De basis GGZ (Arkin, GGZ inGeest) lijkt zich wat terug te trekken van de autistische zorg en als 
er sprake is van autistische zorg sneller door te verwijzen naar de specialistische GGZ (Dr Leo 
Kannerhuis).  

- Er zijn in de regio Amsterdam weinig tot geen opnameplekken voor kinderen met autisme. 
Daarnaast zijn er géén opnameplekken voor volwassenen. Zij worden verwezen naar buiten 
de regio, daar zijn forse wachtlijsten.  

- Er zijn in Amsterdam onvoldoende onderwijsplekken voor kinderen met autisme en 
externaliserend gedrag.  

- Bij vier vragen is er nooit gereageerd op het verzoek om een terugkoppeling te geven over de 
voortgang. Hierdoor is evaluatie niet mogelijk. 

 
 
Overige activiteiten Adviesteam 
Omdat het Adviesteam vorig jaar een forse terugloop zag in het aantal adviesvragen, is dit jaar veel 
aandacht gegaan naar het vergroten van de naamsbekendheid. Alle leden van het netwerk zijn 
gebeld en geïnformeerd, de folder is aangepast en aan de leden is gevraagd deze binnen hun 
organisaties te verspreiden, het Adviesteam is belicht tijdens de netwerkbijeenkomsten en het kreeg 
aandacht in de  nieuwsbrief van het netwerk.  
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Omdat er regelmatig wat verandert in de wetgeving, heeft het Adviesteam diverse deskundigen 
uitgenodigd om hen te informeren. Zo sloten het COT en het OKT in 2022 aan om informatie te geven 
over de routing. In 2023 staan het CIZ en de Buurtteams op de agenda.  
 
 
Adviezen voor de stuurgroep 

- Doe voor elk overleg een uitvraag bij de leden van het netwerk.  
- Onderzoek lidmaatschap van het OKT in het netwerk, net als de Buurtteams.  
- Deel dit rapport met de gemeente en Zilveren Kruis met de vraag welke oplossingen bedacht 

kunnen worden.  
 


